

WILL KYMLICKA

Dr. Kymlicka is the Canada Research Chair in Political Philosophy in the Philosophy Department at Queen's University in Kingston, Canada, where he has taught since 1998. His research interests focus on issues of democracy and diversity, and in particular on models of citizenship and social justice within multicultural societies. He has published eight books and over 200 articles, which have been translated into 32 languages, and has received several awards, most recently the 2009 Premier's Discovery Award in the Social Sciences. He is the co-director, along with Keith Banting, of the Multiculturalism Policy Index project, which monitors the evolution of multiculturalism policies across the Western democracies. The MCP Index project is designed to provide information about multiculturalism policies in a standardized format that aids comparative research and contributes to the understanding of state-minority relations - see www.queensu.ca/mcp.



Dr Kymlicka est titulaire de la Chaire de recherche du Canada en philosophie politique du département de philosophie de l'Université Queen's à Kingston, au Canada, où il enseigne depuis 1998. Ses recherches portent sur des questions de démocratie et de diversité et sur des modèles particuliers de citoyenneté et de justice sociale au sein de sociétés multiculturelles. Il a publié huit livres et plus de 200 articles traduits en 32 langues, et a reçu de nombreux prix, dont, en 2009, le Prix Découverte en sciences sociales. Il codirige, en compagnie de Keith Banting, le *Multiculturalism Policy Index project*, qui trace l'évolution des politiques sur le multiculturalisme dans les démocraties occidentales. Le *MCP Index project* est conçu pour fournir de l'information au sujet des politiques sur le multiculturalisme dans un format normalisé qui facilite la recherche comparative et contribue à la compréhension des relations entre l'État et les minorités. Veuillez consulter le www.queensu.ca/mcp.